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 Welkom en bezinning  
  
 Goedkeuring en opvolging verslag vorige vergadering (1/2/07)  
� Het verslag wordt zonder opmerkingen goedgekeurd. 

� Opvolging: reactie leerkracht met betrekking tot de middagmalen bij uitstappen: de 
organisator wijst erop dat er in Kortrijk weinig alternatieven zijn om met een grote groep te 
gaan eten, terwijl in Gent het studentenrestaurant te duur uitvalt en men dus ook daar een 
alternatief moet zoeken om met velen tegelijk in korte tijd bediend te worden. De leerlingen 
kunnen trouwens steeds een vegetarische schotel bestellen. 

� We stellen in elk geval vast dat iedereen bezorgd is om een goede prijs/kwaliteit te vinden 
met aandacht voor gezonde voeding.  

�  
 Evaluatie 
� 100-dagen: het ontbijt verliep rustig en was verzorgd, de sessies verliepen vlot, de show 

was goed (maar kort), ook het eten ging vlug waardoor dan eventjes wat meer rumoer 
was, er was vooraf een ‘kuisploeg’ aangeduid. Algemeen kunnen we zeggen dat de lln 
zich wijs gedragen hebben en dat sinds 2 jaar we echt kunnen tevreden zijn over het 
verloop van de 100-dagen; ook de omgeving heeft geen klachten meer.  

� Culinaire weekends op 3, 4, 9, 10 en 11 maart 2007: verliepen rustiger dan vorige 
jaren, er waren minder maaltijdeters. De werkgroep zal een evaluatie maken; de 
weekends zullen volgend jaar vermoedelijk terug in november plaats vinden. De nieuwe 
zaal kreeg veel positieve reacties; voor de medewerkers achter de schermen was het 
werken in moeilijke omstandigheden aangezien de keuken (incl. warm water) nog niet 
geïnstalleerd is. De mosselen waren lekker, hoewel ze soms klein waren. Conclusie: over 
het algemeen positieve reacties; alles is goed georganiseerd en verloopt vlot. Dank aan 
alle medewerkers, ook aan de niet-leden van het oudercomité die hun steentje bijdroegen.  

� Vormingsavond 6 maart: de opkomst was vergelijkbaar met vorig jaar; het was een 
vlotte spreker die zijn verhaal goed bracht. De zaal leent zich uitstekend voor dergelijke 
avonden. Dank aan de directie voor de technische ondersteuning en het aangeboden 
drankje achteraf. 



� Reis Parijs (5des): werd voor de 1ste maal volledig zelf georganiseerd (idem voor 
Barcelona) wat een behoorlijke besparing met zich meebrengt (Parijs wordt nog 
berekend; Barcelona zal -60€ zijn). Het was een rustige uitstap; het gebruik van de metro 
is vlot verlopen (waardoor er heel wat tijdswinst was in vergelijking met de bus door de 
straten van Parijs rijden). De leerlingen waren tevreden over de organisatie; zij hebben 
zich goed gedragen en waren beleefd; er waren geen ‘klachten’.  

� Wij en de wereld (6des): beter dan vorig jaar, net als de leerkrachten, waren ook de 
leerlingen meer tevreden en hebben geboeid geluisterd naar de enthousiaste sprekers.  

 
 Bespreking ouderbevraging  
� We stellen vast dat het OC wel gekend is maar dat er te weinig contact is tussen de leden 

en de andere ouders. De ouders weten ook niet altijd wat het OC doet of reeds bereikt 
heeft. Het zal dus voor de toekomst een uitdaging zijn om duidelijker te communiceren 
vanuit het OC naar de ouders. 

� De werkgroep, aangevuld met de leden van de themagroep communicatie, zal een 
document opmaken waarin de realisaties van het OC aangegeven worden, aangevuld met 
de thema’s die samen met de andere geledingen van de school aangepakt worden, net als 
de bezorgdheden die regelmatig op de vergaderingen aan bod komen. We zullen vragen 
dat de school deze informatie jaarlijks aan de ouders bezorgd, samen met de 
inlichtingenfiche die opgestuurd wordt, want blijkbaar raakt alle correspondentie niet 
altijd bij de ouders. Ook de conclusies van de ouderbevraging zullen vermeld worden 
(feedbackbelofte) - er waren weinig suggesties. 

 
 Evaluatie middagpauze 
� Aan de leden wordt gevraagd de pro’s en contra’s van het huidige systeem eens te 

bevragen bij de ouders. Er kunnen altijd aanpassingen/wijzigingen gebeuren maar het 
systeem met 2 shiften zal ook volgend schooljaar nodig zijn omdat er ook tijdens het 
schooljaar 2007-2008 verdere werken zullen plaatsvinden in de resto’s (wegens 
vertraging met de afhandeling van het huidig dossier). 

� In de ouderbevraging werden geen reacties gegeven op het middaggebeuren; de lln 
zullen, zoals elk jaar, bevraagd worden via Sodexho. Ook de directieraad, de 
leerlingenraad, de ondersteuners, zullen hun evaluatie maken. Volgende vergadering 
zullen deze resultaten dan samen gelegd worden in de hoop het systeem verder te kunnen 
optimaliseren.  

 
 Toelichting directie 
� Meeste zaken zijn reeds in de andere punten naar voor gekomen. De ziektegolf van voor 

de krokusvakantie is voorbij: er was 1/3 van het lerarenkorps ziek; 632 leerlingen waren 
meer dan 1 dag afwezig. Dit heeft men in de school nooit eerder meegemaakt.  

 
 Varia 
� De scholencross: er was een goede sfeer en de leden van het OC zijn blij dat deze 

sportactiviteit kon doorgaan ondanks de minder goede weersomstandigheden. Wie ziek 
was, kon in het OLC blijven. De directie raadt echter aan om, als men die dag echt ziek 
is, thuis te blijven. 

� In het 1ste jaar zou een leerkracht langdurig ziek zijn. Toch hebben de leerlingen pas na 
enige tijd een vervanging gekregen. De ouders vragen zich af of dit een weerslag zal 
hebben op de examens en of het 3de trimester daardoor zwaarder zal worden. De directie 
deelt mee dat het dit jaar zeer moeilijk is om een vervanger te vinden; voor sommige 



vakgebieden is er zelfs geen reserve en moeten ‘gepensioneerde’ leerkrachten terug 
gevraagd worden. In elk geval zal dit geen gevolgen hebben voor de 3de trimester. 

� Een aantal lln zou in de sporthal (tijdens de turnles) slachtoffer geweest zijn van een 
diefstal. Er zijn 3 scholen tegelijkertijd aanwezig en er zouden te weinig lockers zijn. 
Eerdere vraag naar een sleutel om het lokaal te kunnen afsluiten, werd afgewimpeld. 
In de voorgaande situatie moesten de bestolen 16-jarige lln zelf, zonder leerkracht, een 
verklaring gaan afleggen op het politiebureau. Vraag van het OC: kan de politie niet zelf 
naar de plaats van de ‘misdaad’ komen of tenminste naar de school? Lln zijn al onder de 
indruk en moeten dan nog eens zelf, zonder begeleiding, voor aangifte naar het 
politiebureau gaan. De directie zal de situatie eens navragen. 

� Galabal: er zullen badges voorzien worden en aan de llnraad wordt gevraagd een 
alfabetische lijst door te mailen van de personen die kaarten in voorverkoop gekocht 
hebben. 

� Actie Sri Lanka: Daniëlle heeft 2 schilderijen ter beschikking gesteld die mogen geveild 
worden en waarvan de opbrengst volledig naar het project gaat. Er kan, vanaf heden, 
geboden worden via de website; de actie zal daar ook toegelicht worden. In de volgende 
College Info wordt ook informatie vermeld; de voorzitter zal een tekst maken voor de 
lokale pers; Donaat de Riemaecker heeft toegezegd om op de ODD de veiling verder te 
animeren; Daniëlle zal AVS contacteren om die dag een reportage te maken. Hoe we het 
bieden op de ODD zelf zullen animeren, zal een werkgroep verder uitwerken: Daniëlle, 
Mark Vanderbeken, Dina, Peter Van de Vyver en Dirk Passchyn. Ook Bieke, als 
initiatiefneemster, zal eens worden aangesproken. 

� Dina verontschuldigt zich voor de volgende vergadering; Josiane biedt aan om het 
verslag te maken, waarvoor dank. 

 
De volgende vergadering gaat door op donderdag 26 april 2007 


